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Sołtys i Rada Sołecka Henrykowa
ul. H. Brodatego 17/2
57-210 Henryków

Dotyczy: odpowiedzi na petycję z dnia 27.03.2022 r. w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej
DW 395 w Henrykowie – kanalizacja sanitarna

W odpowiedzi na Państwa petycję z dnia 27.03.2022 r., (data wpływu 30 marca 2022 r.) w
sprawie konieczności wymiany kanalizacji sanitarnej przy przebudowie drogi wojewódzkiej nr 395 -
ulica Henryka Brodatego w Henrykowie, informuję, że zadanie w zakresie zaspokajania zbiorowych
potrzeb mieszkańców gminy, w tym określone w art. 7 ust. 1 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym,
związane z kanalizacją, odbiorem i oczyszczaniem ścieków, realizowane są na terenie Gminy
Ziębice przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Ziębicach.

Dlatego też po Państwa informacji skierowałem zapytania związane ze stanem i koniecznością
przebudowy sieci przebiegającej w ulicy Henryka Brodatego do ww. podmiotu realizującego
zadanie odbioru i oczyszczania ścieków, który jest jednocześnie właścicielem sieci. W dniu 29
marca 2022 r. otrzymałem odpowiedź, że w trakcie przygotowywania inwestycji przebudowy drogi,
inwestor jakim jest Dolnośląska Służba Dróg i Kolei, nie zwracała się z propozycją wymiany sieci
przy okazji remontu. W 2017 r. została wykonana renowacja starej kanalizacji kamionkowej, a w
chwili obecnej przedmiotowa kanalizacja - wg oświadczenia spółki - jest w stanie technicznym
dobrym.

Ponadto wg pisma spółki, w ulicy H. Brodatego "jest wybudowana w chodniku druga nitka
kanalizacji sanitarnej, która częściowo odciąża starą kanalizację". Aby uzupełnić informacje
przekazane przez spółkę, w dniu 6 kwietnia 2022 r. w trakcie spotkania z przedstawicielami spółki
uzyskałem zapewnienie, że jakiekolwiek potrzebne prace związane z naprawą lub budową obejść
uszkodzonej sieci nie będą powodowały potrzeby naruszenia podbudowy betonowej jezdni, a
wymiana sieci kanalizacyjnej jest w tej sytuacji nieuzasadniona ekonomicznie. Spółka w trakcie
realizacji inwestycji przebudowy drogi podkreśla bardziej potrzebę wymiany sieci wodociągowej,
co będzie realizowane w uzgodnieniu z wykonawcą inwestycji realizowanej na zlecenie DSDiK.
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